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OSNOVNA ŠKOLA ANTE KOVAČIĆA 
Gorički trg 3 
10299 Marija Gorica 
 
Klasa: 003-08/21-01/14 
URBROJ: 238/19-120-21-2 
U Mariji Gorici, 23. 12. 2021. 
 
 

Z A P I S N I K 
14.  sjednice Školskog odbora održane elektroničkim putem  23. 12. 2021. 

 
Sudjeluju: Rašeljka Budić, Jasmina Kukolj, Daniel Bukovinski, Nada Šiber, Nikolina Jančić Mihaljević, Višeslav 
Račić. 
 
Očitovanje nije poslala predstavnica Vijeća radnika Verica Josipović. 
 
 
Ostali: ravnateljica Jasna Horvat 
 
Zapisničar:  Nikolina Malnar, tajnica 
 
Početak sjednice  u 7,00 sati. 
 

 
DNEVNI RED: 

 
1. Verifikacija zapisnika prethodne sjednice 
2. Prethodna suglasnost na izvanredni otkaz ugovora o radu 
 
Dnevni red usvojen. 
 
 

AD.1. 
Elektroničkim putem zajedno s ostalim materijalima članovi su dobili zapisnik prethodne sjednice.  Na 
zapisnik nije bilo primjedbi niti dopuna.  
ZAKLJUČAK: Zapisnik sa prethodne sjednice je usvojen. 
 
 

AD.2. 
 
Domar, Tihomir Črepić je dana 15.12. 2021. godine u jutarnjim satima za vrijeme radnog vremena, nakon što 
se nije javljao na pozive tajnici i ravnateljici koje su ga pokušale dobiti telefonom, zatečen od strane 
ravnateljice, učitelja informatike i stručne suradnice psihologinje u spremištu sportske dvorane kako u mraku, 
u vidno alkoholiziranom stanju,  sjedi i puši cigarete. Nakon toga, ravnateljica je poduzela mjere koje su 
propisane odredbama Zakona o zaštiti na radu te Pravilnika o testiranju na  alkohol, droge i druga sredstva 
ovisnosti na radnom mjestu kako bi djelatnika udaljila s radnog mjesta, a sve radi zaštite sigurnosti i zdravlja 
učenika i djelatnika škole. S obzirom da se radi o ponovljenom  slučaju, a djelatnik prethodno već ima izrečenu 
mjeru upozorenja na obveze iz radnog odnosa i mjeru upozorenja pred otkaz ugovora o radu, s obzirom na 
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činjenično stanje poslodavac smatra da nastavak radnog odnosa više nije moguć jer je izgubljeno povjerenje 
u radnika i traži suglasnost Školskog odbora za izvanrednim otkazivanjem ugovora. 
 
Dopis savjetovanja s Radničkim vijećem odnosno sindikalnom povjerenicom u funkciji Radničkog vijeća 
upućen je 16. prosinca na njen službeni mail sindikata i preporučenom poštom, međutim ista se još nije 
očitovala. Svi relevantni dokumenti su dostavljeni članovima ŠO  u prilogu radi  jednostavnijeg sagledavanja 
cjelokupne situacije. 
 
ZAKLJUČAK:  Članovi ŠO su većinom glasova suglasni s odlukom o izvanrednom otkazu ugovora o radu. 
 
Pristigla očitovanja su prilog zapisniku. 
 
Završeno u 12,00 sati. 
 
 
Zapisničarka 
N. Malnar 

         Predsjednik ŠO 
         Višeslav Račić, prof. 

              
  


